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Z Á P I S   č. 27/2022 

ze zasedání zastupitelstva města dne 14. 9. 2022 

 

 

 

Přítomni:     Ing. P. Bartoš, MBA, Ing. Vladimír Douša, prof. Ing. J. Šantrůček, CSc.,         

                    doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., O. Čejková, Ing. Z. Bělohradská,   

                    L. Reichel, Ing. R. Šebl, JUDr. J. Márová, Mgr. Jan Menšík, 

                    Ing. P. Pelešková, Ing. P. Kosík, I. Ptáčková, Bc. J. Sochor  

 

            

Omluveni:  Ing. M. Coufal (dostavil se v 19,05hod.) 

 

Nepřítomni:  

 

Zapisovatel: Ing. Roman Dědič 

 

Zahájení   

 

Zasedání zastupitelstva města zahájil místostarosta v 18.00 hodin. Přivítal přítomné a 

konstatoval, že je přítomno  14   členů zastupitelstva.  

 
Volba pracovních orgánů 

 

Místostarosta navrhl následující složení pracovních orgánů: 

 

zapisovatel: Ing. Roman Dědič 

 

návrhová komise:   

 

Starosta navrhl: Ing. Vladimír Douša, Olga Čejková   

 

 

Ing. R. Šebl  navrhl: JUDr. Jana Márová  

 

 

Hlasování: 

 

pro             14            Ing. P. Bartoš, MBA, doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., 

                                   Ing. P. Kosík, prof. Ing. J. Šantrůček, CSc.,         

                                   O. Čejková, L. Reichel, Ing. V. Douša, Ing. Z. Bělohradská,   

                                   JUDr. J. Márová, Ing. R. Šebl, Mgr. Jan Menšík,  

                                   Ing. P. Pelešková, I. Ptáčková, Bc. J. Sochor 

 

 

proti             0                             

 

zdržel se      0            

 
Návrh byl přijat 
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Ověřovatelé zápisu:  

 

Starosta navrhl: Lukáš Reichel,  prof. Ing. Jaromír Šantrůček, CSc.          

 

 Ing. R. Šebl  navrhl: Ilona Ptáčková  

 

 

Hlasování: 

 

pro              14            Ing. P. Bartoš, MBA, doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., 

                                   Ing. P. Kosík, prof. Ing. J. Šantrůček, CSc.,         

                                   O. Čejková, L. Reichel, Ing. V. Douša, Ing. Z. Bělohradská,   

                                   JUDr. J. Márová, Ing. R. Šebl, Mgr. Jan Menšík,  

                                   Ing. P. Pelešková, I. Ptáčková, Bc. J. Sochor 

 

 

proti            0                            

 

zdržel se      0             

 
Návrh byl přijat 

 

Volba pracovních orgánů byla schválena. 

 

 

Připomínky k zápisu č. 26/2022  

 

Místostarosta konstatoval, že nikdo nepodal ve lhůtě stanovené jednacím řádem žádné 

připomínky. 

  

Zápis ze ZM č. 26/2022 je schválen. 

 

 

Návrh programu jednání: 

 

1.   Čerpání rozpočtu k 30. 6. 2022 

2.   Přijetí dotací 

3.   Rozpočtové opatření č. 5/2022  

4.   Informace místostarosty o dotacích 

5.   Žádost o koupi pozemku 

6.   OZV č. 1-2022 o stanovení obecního systému odpadového hospodářství  

7.   Smlouvy na výstavbu pokračování páteřní komunikace nám. Svobody 

8.   Zpráva kontrolního výboru 

9.   Zpráva finančního výboru 

10. Různé 

 
Doplnění programu jednání: 

 

Starosta konstatoval, že nikdo v termínu daném jednacím řádem nenavrhnul doplnění 

programu jednání. 
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Hlasování: 

 

pro               14           Ing. P. Bartoš, MBA, doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., 

                                   Ing. P. Kosík, prof. Ing. J. Šantrůček, CSc.,         

                                   O. Čejková, L. Reichel, Ing. V. Douša, Ing. Z. Bělohradská,   

                                   JUDr. J. Márová, Ing. R. Šebl, Mgr. Jan Menšík,  

                                   Ing. P. Pelešková, I. Ptáčková, Bc. J. Sochor 

 

proti               0                           

 

zdržel se        0           

 
Návrh byl přijat 

 

Program jednání byl schválen. 

 

 

Bod č. 1 - Čerpání rozpočtu k 30. 6. 2022 

 
Usnesení rady města č. 3/18-2022: 

 

Usnesení: Rada města doporučuje zastupitelstvu města vzít na vědomí čerpání rozpočtu města 

k 30. 6. 2022 s celkovými výdaji ve výši 25.822.724,12 Kč a celkovými příjmy ve výši  

117.533.516,12 Kč  včetně zapojení zůstatku roku 2021. 

 

 

Starosta předkládá čerpání rozpočtu města k 30. 6. 2022. 

 

Usnesení č. 1/27-2022 z 27. zasedání zastupitelstva města Libčice nad Vltavou konaného 

dne  14. 9. 2022 

 

Zastupitelstvo města bere na vědomí čerpání rozpočtu města k 30. 6. 2022 s celkovými výdaji 

ve výši 25.822.724,12 Kč a celkovými příjmy ve výši  117.533.516,12 Kč  včetně zapojení 

zůstatku roku 2021. 

 

Hlasování: 

 

pro            14              Ing. P. Bartoš, MBA, doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., 

                                   Ing. P. Kosík, prof. Ing. J. Šantrůček, CSc.,         

                                   O. Čejková, L. Reichel, Ing. V. Douša, Ing. Z. Bělohradská,   

                                   JUDr. J. Márová, Ing. R. Šebl, Mgr. Jan Menšík,  

                                   Ing. P. Pelešková, I. Ptáčková, Bc. J. Sochor 

 

 

proti              0                            

 

zdržel se        0           

 
Toto usnesení bylo přijato 
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Bod č. 2 - Přijetí dotací 

 
Usnesení rady města č. 4/18-2022: 

 

Usnesení: Rada města doporučuje zastupitelstvu města souhlasit s přijetím dotace  

od Středočeského kraje na financování pečovatelské služby ve výši 362.900,-- Kč a dotace na  

drobné vybavení HZS ve výši 47.430,-- Kč. 

  

 

Město  obdrželo další část dotace od Středočeského kraje na financování pečovatelské služby 

ve výši 362.900,-- Kč. a dotaci na  drobné vybavení HZS ve výši 47.430,-- Kč. 

 
Usnesení č. 2/27-2022 z 27. zasedání zastupitelstva města Libčice nad Vltavou konaného 

dne  14. 9. 2022 

 
Zastupitelstvo města souhlasí s přijetím dotace od Středočeského kraje na financování 

pečovatelské služby ve výši 362.900,-- Kč a dotace na  drobné vybavení HZS  

ve výši 47.430,-- Kč. 

  

Hlasování: 

 

pro                14          Ing. P. Bartoš, MBA, doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., 

                                   Ing. P. Kosík, prof. Ing. J. Šantrůček, CSc.,         

                                   O. Čejková, L. Reichel, Ing. V. Douša, Ing. Z. Bělohradská,   

                                   Ing. M. Coufal, JUDr. J. Márová, Ing. R. Šebl, Mgr. Jan Menšík,  

                                   Ing. P. Pelešková, I. Ptáčková, Bc. J. Sochor 

 

 

proti                0                          

 

zdržel se         0         

 
Toto usnesení bylo přijato 

 

 

Bod č. 3 - Rozpočtové opatření č. 5/2022  

 
Usnesení rady města č. 5/18-2022: 

 

Usnesení: Rada města doporučuje zastupitelstvu města schválit rozpočtové opatření  

č. 5/2022 města Libčice nad Vltavou s celkovými výdaji ve výši 147.109.610,-- Kč a celkovými 

příjmy ve výši 147.109.610,-- Kč včetně zapojení zůstatku roku 2021. 

 

Rada města projednala rozpočtové opatření č. 5/2022. 
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Hlasování po položkách: 

 

a) oprava komunikace Saharská – 200 tis. 

 

Diskuse: 

Mgr. Menšík se dotázal o kolikaprocentní navýšení se jedná. Odpověď zněla 20%. 

 

Hlasování: 

 

pro              14            Ing. P. Bartoš, MBA, doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., 

                                   Ing. P. Kosík, prof. Ing. J. Šantrůček, CSc.,         

                                   O. Čejková, L. Reichel, Ing. V. Douša, Ing. Z. Bělohradská,   

                                   JUDr. J. Márová, Ing. R. Šebl, Mgr. Jan Menšík,  

                                   Ing. P. Pelešková, I. Ptáčková, Bc. J. Sochor 

 

proti             0                             

 

zdržel se       0            

 

Tato položka byla přijata 

 
b) investiční příspěvek ZŠ, myčka, příslušenství – 315 tis. 

 

Hlasování: 

 

pro             14             Ing. P. Bartoš, MBA, doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., 

                                   Ing. P. Kosík, prof. Ing. J. Šantrůček, CSc.,         

                                   O. Čejková, L. Reichel, Ing. V. Douša, Ing. Z. Bělohradská,   

                                   Ing. M. Coufal, JUDr. J. Márová, Ing. R. Šebl, Mgr. Jan Menšík,  

                                   Ing. P. Pelešková, I. Ptáčková, Bc. J. Sochor 

 

proti             0                             

 

zdržel se      0            

 

Tato položka byla přijata 

 

 

c) rekonstrukce AFK – 1 200 tis. 

 

Diskuse: 

Ing. P. Pelešková se dotázala, zda starosta již podepsal  smlouvu o dílo, starosta nebyl na tuto 

otázku připraven a sdělil, že nepodepsal. Ing. P. Pelešková sdělila, že práce se již prokazatelně 

vykonávají a zeptala se, kdo stavební práce provádí, starosta po dodání materiálu opravil, že 

smlouva již podepsaná je, s datem 9.8.2022. 

Ing. P. Pelešková prohlásila, že zakázka není krytá rozpočtem. S navrhovanou položkou 

z důvodu jiných možných priorit nesouhlasí.  

Mgr. Jan Menšík, sdělil, že na Saharské došlo k navýšení ceny o 20%, zde je to 30%.       

Ing. R. Šebl se dotázal, kdo připravoval původní slepý rozpočet, místostarosta odpověděl, že 

rozpočtář. 
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Hlasování: 

 

pro                10          Ing. P. Bartoš, MBA, doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., 

                                   Ing. P. Kosík, prof. Ing. J. Šantrůček, CSc.,         

                                   O. Čejková, L. Reichel, Ing. V. Douša, Ing. Z. Bělohradská,   

                                   JUDr. J. Márová,  

                                   Bc. J. Sochor 

 

proti             3           Ing. P. Pelešková, I. Ptáčková, Ing. R. Šebl                  

 

zdržel se       1           Mgr. Jan Menšík       

 

Tato položka byla přijata 

 

 

d) PD náplavka – 750 tis. 

 

Hlasování: 

 

pro               14           Ing. P. Bartoš, MBA, doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., 

                                   Ing. P. Kosík, prof. Ing. J. Šantrůček, CSc.,         

                                   O. Čejková, L. Reichel, Ing. V. Douša, Ing. Z. Bělohradská,   

                                   JUDr. J. Márová, Ing. R. Šebl, Mgr. Jan Menšík,  

                                   Ing. P. Pelešková, I. Ptáčková, Bc. J. Sochor 

 

proti              0                            

 

zdržel se        0            

 

Tato položka byla přijata 

 

 

e) komunální služby – 250 tis. 

 

Ing. R. Šebl požádal o dodání studie sběru odpadu od domu na sdílený disk. 

 

Hlasování: 

 

pro             14             Ing. P. Bartoš, MBA, doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., 

                                   Ing. P. Kosík, prof. Ing. J. Šantrůček, CSc.,         

                                   O. Čejková, L. Reichel, Ing. V. Douša, Ing. Z. Bělohradská,   

                                   JUDr. J. Márová, Ing. R. Šebl, Mgr. Jan Menšík,  

                                   Ing. P. Pelešková, I. Ptáčková, Bc. J. Sochor 

 

proti             0                             

 

zdržel se      0            

 

Tato položka byla přijata 
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f) JSDH Libčice – 85 tis. 

 

Hlasování: 

 

pro             13             Ing. P. Bartoš, MBA, doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., 

                                   Ing. P. Kosík, prof. Ing. J. Šantrůček, CSc.,         

                                   O. Čejková, L. Reichel, Ing. V. Douša, Ing. Z. Bělohradská,   

                                   JUDr. J. Márová, Ing. R. Šebl,  

                                   Ing. P. Pelešková, I. Ptáčková, Bc. J. Sochor 

 

proti              0                            

 

zdržel se       1             Mgr. Jan Menšík 

  

Tato položka byla přijata 

 

 

g) SDH Letky – 10 tis. 

 

Hlasování: 

 

pro            14              Ing. P. Bartoš, MBA, doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., 

                                   Ing. P. Kosík, prof. Ing. J. Šantrůček, CSc.,         

                                   O. Čejková, L. Reichel, Ing. V. Douša, Ing. Z. Bělohradská,   

                                   JUDr. J. Márová, Ing. R. Šebl, Mgr. Jan Menšík,  

                                   Ing. P. Pelešková, I. Ptáčková, Bc. J. Sochor 

 

proti               0                           

 

zdržel se         0          

 

Tato položka byla přijata 

 

 

h) místní správa – 490 tis. 

 
Položka se snižuje o 190 tis. -pořízení elektronické úřední desky na 300 tis. 

 

Diskuse: 

Ing. Pelešková konstatovala, že je to správný postup, protože navrhovaná cena je 

nestandardně nízká ve srovnání s podobnými zařízeními na jiných úřadech a připomněla. 

 

Hlasování: 

 

pro               14           Ing. P. Bartoš, MBA, doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., 

                                   Ing. P. Kosík, prof. Ing. J. Šantrůček, CSc.,         

                                   O. Čejková, L. Reichel, Ing. V. Douša, Ing. Z. Bělohradská,   

                                   JUDr. J. Márová, Ing. R. Šebl, Mgr. Jan Menšík,  

                                   Ing. P. Pelešková, I. Ptáčková, Bc. J. Sochor 

proti               0                           
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zdržel se         0         

 

Tato položka byla přijata 

 
Usnesení č. 3/27-2022 z 27. zasedání zastupitelstva města Libčice nad Vltavou konaného 

dne  14. 9. 2022 

 
Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 5/2022 města Libčice nad Vltavou 

s celkovými výdaji ve výši 147.109.610,-- Kč a celkovými příjmy ve výši 147.109.610,-- Kč 

včetně zapojení zůstatku roku 2021. 

 
Hlasování: 

 

pro          14                Ing. P. Bartoš, MBA, doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., 

                                   Ing. P. Kosík, prof. Ing. J. Šantrůček, CSc.,         

                                   O. Čejková, L. Reichel, Ing. V. Douša, Ing. Z. Bělohradská,   

                                   JUDr. J. Márová, Ing. R. Šebl, Mgr. Jan Menšík,  

                                   Ing. P. Pelešková, I. Ptáčková, Bc. J. Sochor 

 

proti          0                                

 

zdržel se    0                

 
Toto usnesení bylo přijato 

 

 

Bod č. 4 - Informace místostarosty o dotacích 

 
Usnesení rady města č. 618-2022: 

 

Usnesení: Rada města předává zastupitelstvu města informaci místostarosty o dotacích. 

 

Místostarosta v příloze předkládá aktuální stav žádostí o dotace. 

 

Diskuse:  

Ing. R. Šebl se dotázal jak se bude dál postupovat s potřebnou opravou kanalizace na  Sahaře, 

když dotace nebyla získána. Místostarosta sdělil, že v letošním roce nebude pokračovat. 

 

Usnesení č. 4/27-2022 z 27. zasedání zastupitelstva města Libčice nad Vltavou konaného 

dne  14. 9. 2022 

 

Zastupitelstvo města bere na vědomí informaci místostarosty o dotacích. 

 

Hlasování: 

 

pro              14            Ing. P. Bartoš, MBA, doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., 

                                   Ing. P. Kosík, prof. Ing. J. Šantrůček, CSc.,         

                                   O. Čejková, L. Reichel, Ing. V. Douša, Ing. Z. Bělohradská,   
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                                   JUDr. J. Márová, Ing. R. Šebl, Mgr. Jan Menšík,  

                                   Ing. P. Pelešková, I. Ptáčková, Bc. J. Sochor 

 

 

proti              0                            

 

zdržel se        0           

 
Toto usnesení bylo přijato 

 

 

Bod č. 5 - Žádost o koupi pozemku 

 
Usnesení rady města č. 5/16-2022: 

 

Usnesení: Rada města doporučuje zastupitelstvu města souhlasit s prodejem pozemku parc.  

č. 232/3 v k.ú. Letky ostatní plocha o výměře 130 m2, odděleného od pozemku parc. č. 237/1 

v k.ú. Letky geometrickým plánem č. 451-16/2022 Ing.  za cenu tržní určenou znaleckým 

posudkem.  

 

Ing.  žádá o koupi pozemku parc. č. 237/3 o výměře 130 m2. Pozemek tvoří jednolitou parcelu 

s pozemkem č. 331 a to hranicí vymezenou historicky opěrnou zdí a zděným plotem, cílem je 

sjednocení administrativního stavu se skutečným. 

 

Usnesení č. 5/27-2022 z 27. zasedání zastupitelstva města Libčice nad Vltavou konaného 

dne  14. 9. 2022 

 
Zastupitelstvo města souhlasí s prodejem pozemku parc. č. 232/3 v k.ú. Letky ostatní plocha  

o výměře 130 m2, odděleného od pozemku parc. č. 237/1 v k.ú. Letky geometrickým plánem 

č. 451-16/2022 Ing.  za cenu 800,-Kč/m2. 

 
Hlasování: 

 

pro              13            Ing. P. Bartoš, MBA, doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., 

                                   Ing. P. Kosík, prof. Ing. J. Šantrůček, CSc.,         

                                   O. Čejková, L. Reichel, Ing. V. Douša, Ing. Z. Bělohradská,   

                                   JUDr. J. Márová, Ing. R. Šebl, Mgr. Jan Menšík,  

                                   Ing. P. Pelešková,  Bc. J. Sochor 

 

proti              0                            

 

zdržel se        1          I. Ptáčková 

 
Toto usnesení bylo přijato 
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Bod č. 6 - OZV č. 1-2022 o stanovení obecního systému odpadového 

hospodářství  

 
Usnesení rady města č. 8/18-2022: 

 

Usnesení: Rada města doporučuje zastupitelstvu města schválit obecně závaznou vyhlášku  

č. 1-2022 o stanovení obecního systému odpadového hospodářství.  

 

Tajemník předkládá novou vyhlášku o stanovení obecního systému odpadového hospodářství. 

Vyhláška řeší umístění a provoz sběrných míst odpadů ve městě, neřeší poplatek za odpady.  

Vyhláška je v souladu s doporučením ministerstva vnitra a obsahuje současný reálný stav. 

 
Usnesení č. 6/27-2022 z 27. zasedání zastupitelstva města Libčice nad Vltavou konaného 

dne  14. 9. 2022 

 

Zastupitelstvo města schvaluje obecně závaznou vyhlášku č. 1-2022 o stanovení obecního 

systému odpadového hospodářství.  

 
Hlasování: 

 

pro                14          Ing. P. Bartoš, MBA, doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., 

                                   Ing. P. Kosík, prof. Ing. J. Šantrůček, CSc.,         

                                   O. Čejková, L. Reichel, Ing. V. Douša, Ing. Z. Bělohradská,   

                                   JUDr. J. Márová, Ing. R. Šebl, Mgr. Jan Menšík,  

                                   Ing. P. Pelešková, I. Ptáčková, Bc. J. Sochor 

 

 

proti                 0                         

 

zdržel se           0       

 
Toto usnesení bylo přijato 

 

 

Bod č. 7 - Smlouvy na výstavbu pokračování páteřní komunikace nám. 

Svobody 
 

V 19.05 hodin se dostavil zastupitel Ing. M. Coufal, přítomno 15 zastupitelů. 

 

Usnesení rady města č. 4/19-2022: 

 

Usnesení: Rada města doporučuje zastupitelstvu města schválit smlouvu o spolupráci 

s investorem - Domov v zahradě s.r.o. se sídlem: Hřbitovní 89, 252 66 Libčice nad Vltavou 

a smlouvu o společné investici při výstavbě, uzavřené mezi městem a dalšími 3 účastníky 

výstavby pozemní komunikace a inženýrských sítí za účelem zajištění obslužnosti pozemků parc. 

č. 1156/41, 522/14, 1156/1, 1156/11, 1157/6, 1158/3, 1158/4, 898/1, 899/1, 1156/6  v k.ú. 

Libčice nad Vltavou podle projektové dokumentace ke stavebnímu povolení vypracované k 

Rozhodnutí o umístění stavby, jež bylo vydáno stavebním úřadem dne 4.8.2021 pod č.j. 

MeULi/1959/26/2020/SÚ.  
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Starosta v souladu s usnesením RM č. 2/11-2019: 

 

2/11-2019) Rada města schvaluje  zahájení přípravy zasíťování městských pozemků kat.č. 

1156/6, k.ú. Libčice n/Vlt. společně s vlastníky sousedních pozemků k.č. 1156/1, 1158/3, 

1158/4 a dalších vše k.ú. Libčice n/Vlt. 

 

předkládá návrhy smlouvy o spolupráci s investorem - Domov v zahradě s.r.o. se sídlem: 

Hřbitovní 89, 252 66 Libčice nad Vltavou 

 

a smlouvy o společné investici při výstavbě, uzavřené mezi městem a dalšími 3 účastníky 

výstavby pozemní komunikace a inženýrských sítí za účelem zajištění obslužnosti pozemků 

parc. č. 1156/41, 522/14, 1156/1, 1156/11, 1157/6, 1158/3, 1158/4, 898/1, 899/1, 1156/6  v k.ú. 

Libčice nad Vltavou podle projektové dokumentace ke stavebnímu povolení vypracované k 

Rozhodnutí o umístění stavby, jež bylo vydáno stavebním úřadem dne 4.8.2021 pod č.j. 

MeULi/1959/26/2020/SÚ.  

 

 

Diskuse: 

Ing. P. Pelešková se dotázala, proč bylo UR řešeno městem a proč nebyla smlouva uzavřena 

před územním řízením. Starosta sdělil, že původním záměrem bylo, že hlavním investorem 

bude město jako garant, při podílu 7,5% je to ovšem v nepoměru.  

Ing. P. Pelešková se dále dotázala, proč nejsou v projektu navrženy vsaky dešťové vody a 

zeleň, Ing. V. Urbánek za hlavního investora odpověděl, že na základě geologického 

průzkumu projektant vsaky nemohl navrhnout a na zeleň je v uličním prostoru dostatek místa. 

Ing. Pelešková oponovala, že vsakování srážkové vody musí být povinnost a zeleň v ulici 

zlepšuje klima a ochlazuje vzduch. Město jako spoluinvestor by mělo jít ostatním příkladem a 

toto vyžadovat i od ostatních.  

Mgr. J. Menšík se dotázal na výpočet  podílů spoluinvestorů, Ing. V. Urbánek sdělil, že jde o 

poměr k velikosti stavebních pozemků. 

Ing. P. Pelešková prohlásila, že smlouvy byly dodány pozdě a mělo by je řešit nové 

zastupitelstvo. Dále poukázala na fakt, že smlouva neobsahuje žádné požadavky na kvalitu 

stavby a parametry materiálů, má-li pak město převzít stavbu do svého majetku. 

Ing. R. Šebl poukázal na skutečnost, že komunikaci Ke Studánkám realizovala stejná skupina 

investorů a vůbec neodpovídá trendům moderního města. 

 

Ing. P. Kosík prohlásil, že je v investici zainteresován ale bude hlasovat. 

Na to byla vznesena námitka, že tuto skutečnost měl oznámit dle zákona již v úvodu 

projednání bodu. 

 

Ilona Ptáčková připomněla vnitřní řád zastupitelstva města Libčice, který pamatuje na situace, 

kdy je zastupitel ve střetu zájmů. 

 

Ing. R. Šebl navrhl hlasovat dle vnitřního jednacího řádu ZM, § 7, odst. 12):  

 

„O tom, zda existuje důvod pro vyloučení z projednávání a rozhodování této záležitosti, 

rozhodne zastupitelstvo hlasováním“.  

 

 

Hlasování: 
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pro                7            Ing. M. Coufal, JUDr. J. Márová, Ing. R. Šebl, Mgr. Jan Menšík,  

                                   Ing. P. Pelešková, I. Ptáčková, Bc. J. Sochor 

 

proti              6           Ing. P. Bartoš, MBA,   Ing. P. Kosík, prof. Ing. J. Šantrůček, CSc.,         

                                   O. Čejková, L. Reichel, Ing. V. Douša,  

                   

zdržel se        2          Ing. Z. Bělohradská, doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., 

  

 
Toto usnesení nebylo přijato 

 

Usnesení č. 7/27-2022 z 27. zasedání zastupitelstva města Libčice nad Vltavou konaného 

dne  14. 9. 2022 

 

Zastupitelstvo města schvaluje smlouvu o spolupráci s investorem - Domov v zahradě s.r.o. se 

sídlem: Hřbitovní 89, 252 66 Libčice nad Vltavou a smlouvu o společné investici při výstavbě, 

uzavřené mezi městem a dalšími 3 účastníky výstavby pozemní komunikace a inženýrských 

sítí za účelem zajištění obslužnosti pozemků parc. č. 1156/41, 522/14, 1156/1, 1156/11, 1157/6, 

1158/3, 1158/4, 898/1, 899/1, 1156/6  v k.ú. Libčice nad Vltavou podle projektové 

dokumentace ke stavebnímu povolení vypracované k Rozhodnutí o umístění stavby, jež bylo 

vydáno stavebním úřadem dne 4.8.2021 pod č.j. MeULi/1959/26/2020/SÚ. 

Smlouva o společné investici bude podepsána až po schválení finančního vkladu města 

zastupitelstvem.  

   

Hlasování: 

 

pro                8           Ing. P. Bartoš, MBA, doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., 

                                   Ing. P. Kosík, prof. Ing. J. Šantrůček, CSc.,         

                                   O. Čejková, L. Reichel, Ing. V. Douša, Ing. Z. Bělohradská,   

 

proti              7           Ing. M. Coufal, JUDr. J. Márová, Ing. R. Šebl, Mgr. Jan Menšík,  

                                   Ing. P. Pelešková, I. Ptáčková, Bc. J. Sochor 

 

                   

zdržel se        0           

 
Toto usnesení bylo přijato 

 

 

Bod č. 8 - Zpráva kontrolního výboru 

 
Předseda kontrolního výboru předkládá zprávu ze dne 31. 8. 2022 

 

Usnesení č. 8/27-2022 z 27. zasedání zastupitelstva města Libčice nad Vltavou konaného 

dne  14. 9. 2022 

 

Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu kontrolního výboru ze dne  31.8.2022. 
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Hlasování: 

 

pro                 14         Ing. P. Bartoš, MBA, doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., 

                                   Ing. P. Kosík, prof. Ing. J. Šantrůček, CSc.,         

                                   O. Čejková, L. Reichel, Ing. V. Douša, Ing. Z. Bělohradská,   

                                   JUDr. J. Márová, Ing. R. Šebl, Mgr. Jan Menšík,  

                                   Ing. P. Pelešková, I. Ptáčková, Bc. J. Sochor 

 

proti                0                          

 

zdržel se         1         Ing. M. Coufal   

 
Toto usnesení bylo přijato 

 

 

Bod č. 9 - Zpráva finančního výboru 

 
Předsedkyně finančního výboru předkládá zprávu ze dne 5.9.2022. 

 

Usnesení č. 9/27-2022 z 27. zasedání zastupitelstva města Libčice nad Vltavou konaného 

dne  14. 9. 2022 

 
Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu finančního výboru ze dne 5. 9. 2022. 
 

Hlasování: 

 

pro                14          Ing. P. Bartoš, MBA, doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., 

                                   Ing. P. Kosík, prof. Ing. J. Šantrůček, CSc.,         

                                   O. Čejková, L. Reichel, Ing. V. Douša, Ing. Z. Bělohradská,   

                                   JUDr. J. Márová, Ing. R. Šebl, Mgr. Jan Menšík,  

                                   Ing. P. Pelešková, I. Ptáčková, Bc. J. Sochor 

 

proti                0                          

 

zdržel se          1        Ing. M. Coufal 

 
Toto usnesení bylo přijato 

 

 

Bod č. 9 - Různé 

 
Mgr. J. Menšík poukázal na poškození náplavky po posvícení způsobené vydatnými dešti, 

dále upozornil na znečištění ovzduší v areálu šroubáren způsobené 2 nájemci. 

Ing. R. Šebl připomněl zasypání děr u č.p. 705 Sahara. Dále se dotázal na mail z 24. 8. 

odeslaný na správu majetku, na který dosud nedostal odpověď, ohledně časového plánu 

rekonstrukce prostor nad potravinami na  ordinace v domě č.p. 244. 

J. Čermák sdělil, že akce je ve stavu “studie” prodlení způsobila hygiena ve svém stanovisku 

a Nipi. 
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Ing. P. Pelešková se dotázala na návod k velkému bazénu, konkrétně, zda potrubí může být 

umístěno na povětrnosti a nemusí být zasypáno zeminou a požádala o atest materiálu. Ing. 

Dědič uvedl, že materiál může být na povětrnosti a odolává UV záření a změnám teplot. Ing. 

Pelešková požádala o doklady k použitým materiálům. 

Ing. R. Šebl připomněl, že Mgr. J. Menšík na posledním zastupitelstvu navrhnul, aby vznikla 

emailová adresa “zastupitele@libcice.cz” díky níž mohou občané snadno oslovit všechny 

zastupitele na jednou a že na zřízení této adresy panovala shoda. Dosud však zřízena není. 

Starosta reagoval, že se tím bude zabývat až nové zastupitelstvo.  

Pan Lisý z veřejnosti se dotázal na bezbariérový přístup do ordinací č.p. 244, J. Čermák sdělil, 

že musí být postaven výtah. Dále sdělil, že příprava projektu lékařských ordinací má 

zpoždění. 

Na závěr Ing. V. Urbánek z veřejnosti poděkoval za spolupráci v minulých zastupitelstvech. 

 

 
Starosta skončil jednání v 19.40  hodin. 

 

 

V Libčicích n/Vlt. 14. 9. 2022 

 

 

 

Zapsal:  Ing. R. Dědič 15. 9. 2022                         

 

                                                   

 

Ověřovatelé:         Lukáš Reichel 

 

 

 

 

Ilona Ptáčková 

 

 

                        

                              prof. Ing. Jaromír Šantrůček, CSc.         

 

 

 

                                                                                                                                                                              

Ing. Pavel Bartoš, MBA                                                         doc. Ing. Vít Penížek, Ph.D. 

            starosta                                                                                 místostarosta                                                                                                       
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